
PROTOKÓŁ NR 14/15 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 21 sierpnia 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 9:00 a zakończyło o 10:40.

Uczestniczyli w nim

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona,

2. Zofia Ujma,

3. Anna Klepacz,

4. Krystyna Konieczna,

5. Krzysztof Gorczyca,

6. Paweł Ciszewski.

Nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Pędziwiatr, Sławomir Jakóbowski.

Nieobecni nieusprawiedliwieni: Paweł Pituch.

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie.

2. Omówienie projektów uchwał w/s: 

zmieniającej uchwałę o wysokości i zasad ustalania dotacji dla podmiotów prowadzących żłobki lub

kluby dziecięce na obszarze Gminy Miejskiej Kowary, 

w/s zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Kowary na lata 2015-2024,

w/s zmiany uchwały budżetowej miasta Kowary na 2015 r.

3. Sprawy różne.

Ad.  1  Posiedzenie  komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  prowadził  pan  Artur  Wrona,

Przewodniczący tej komisji.

Poprosił Panią Skarbnik o omówienie projektów uchwał.

Ad. 2 Pani Skarbnik omówiła projekty poszczególnych uchwał przygotowanych na posiedzenie Rady

Miejskiej w dniu 24.08.2015 r.

Radni zainteresowali się szerzej problemem dotyczącym zwiększenia kwoty na realizację „Programu

integracji społeczności romskiej w Polsce na 2014 - 2020 r.

Przybyły  na  posiedzenie  Pan  Kucuk  Stanisław  wyjaśnił  problem  szczegółowo.  Całkowity  koszt

remontów lokali dla społeczności romskiej to kwota 110.380 zł.-udział Gminy Kowary 22.052 zł., dotacja od

Wojewody to 89.280 zł.

Zmiany dotyczące budżetu opisane są szczegółowo w uzasadnieniu do projektu uchwały o zmianach.

 

Ad.  3  W  sprawach  różnych  radni  rozpatrywali  kwestię  planu  zagospodarowania  mieniem

komunalnym  -  wieloletnią  prognozę.  Temat  ten  przeniesiony  został  na  posiedzenie  Komisji  Gospodarki

Komunalnej.



Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Budżetu Planowania i Finansów nie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie

na 2015 r., gdyż radni uznali, że nie wiedzą wiele na temat inwestycji remontowych w lokalach zamieszkałych 

przez społeczność romską.

Radni wychodzą z założenia, że należy remontować lokale tzw. „romskie”, ale winno to być działanie 

efektywne, przynoszące pozytywne skutki.

Protokołował:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                            Artur Wrona

  


